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Betreft: Art. 47 vervolgvragen van Groep Gunther - parkeeroverlast voormalige gymzaal basisschool Fons 

Olterdissen in Daalhof. 
 
Geacht college, 
 
Wederom zijn wij benaderd door bewoners van Daalhof Noord inzake parkeeroverlast aan de 
Romeinsebaan ter hoogte van de voormalige gymzaal van de Fons Olterdissen School. 
 
Wij hadden in de art. 47-vragen van 31 mei 2021 al melding gemaakt van deze overlast. Uw reactie in deze 
hebben wij in goede orde ontvangen, waarvoor dank. 
 
Echter, dit laat onverlet dat de regels rond het niet mogen parkeren/rijden over voetpad/Romeinsebaan, 
nog steeds worden overtreden door Kunst Door Oefening, hierna te noemen als KDO. 
 
Wij zijn op de hoogte gebracht van diverse meldingen, acht in één week tijd; dit geeft te denken, en roept 
bij ons de volgende vragen op: 
 

1. KDO heeft kennisgenomen van de overtredingen (geen parkeervergunningen, rijden over voetpad 
en Romeinsebaan), waarvan u ook vindt dat dit niet de bedoeling is van het gebruik openbare 
ruimte. Kunt u aangeven wat er is afgesproken met KDO om deze drie overtredingen te 
voorkomen? 

2. Bij het vele melden gaat u uit van het op heterdaad betrappen van de overtreders, echter na 
diverse meldingen heeft er totaal geen handhaving adequaat gereageerd op de meldingen en kon 
en kan men daar gewoon zijn gang gaan. Bent u het met ons eens dat na zoveel meldingen er 
handelend moet worden opgetreden tegen KDO wegens het overtreden van de geldende verkeers- 
parkeerregels in de openbare ruimte? 

3. De nooduitgang wordt nu gebruik als ingang. Op zich klopt dit wel, daar de hoofdingang al 
maanden niet bereikbaar is voor KDO. Er staat een hek omheen en de betegeling is niet aangelegd. 
Bent u het met ons eens dat als er een (nood)voorziening getroffen wordt, KDO van deze 
hoofdingang gebruik kan maken? Zo ja, wanneer wordt dit gerealiseerd? Zo nee, waarom niet? 

4. Elke keer weer als de voertuigen de achteringang van de gymzaal illegaal bezoeken, gebeurt dit 
door over het voetpad en grasveld (dat bijna omgeploegd is door de voertuigen) en de 
Romeinsebaan te rijden. Bent u het met ons eens dat door het plaatsen van paaltjes of grote 



 
stenen, zoals bij diverse andere voetpaden in deze buurt, deze overtredingen voorkomen kunnen 
worden? Tot op de helft van de Romeinsebaan (aan het eind van de woningen) staan ook hekjes 
om gemotoriseerde voertuigen te weren. Zo ja, wanneer gaat dit gebeuren? Zo nee, waarom niet? 

 
Deze onbevredigende situatie duurt nu meer dan een jaar, waarin de bewoners steeds maar blijven 
melden en zich niet meer serieus gevoeld worden door de gemeente. Dit vinden wij zeer zorgelijk 
en hopen dat u onmiddellijk stappen onderneemt en deze (illegale) situatie tot een goed eind gaat 
brengen. Ook zijn wij bereid om in een persoonlijk gesprek met u de foto’s te laten zien waar de 
overtreding duidelijk waar te nemen is en die wij vanwege de privacy hier niet meesturen. 

 
 
Wij zien uw reactie graag tegemoet. 
 
Vriendelijke groet, 
 
John Gunther 
Fractievoorzitter Groep Gunther 
Gemeenteraad Maastricht 
 
 
 
 
 
 
 


